
Bliže željam
občanov

N« grs 2i formalnost - Vefi volllcav bo I«Ž* In
odgovomeje odločalo - V »Savskmn natalju« •« na
to temeljlto prlpravljajo

-Tudi naša krajevna skupnost Savsko naselje, se je
aktivno vkijučiia v razprave in priprave za preobrazbo

KS," je dejal v pogovoru predsednik KO SZDL, Slo-
bodan RAKOCEVIC.

-Tja do konca novembra bomo pripravill gradivo.
tako da bo lahko javna razprava stekla Vanj priprav-
Ija pa ga posebna komisija. bomo predvsem vnosli
analizo obstoječega stanja ter ovrednotili vse. kar je
bilo doslej storjenega Gre predvsem za to, da bi
samoupravo črmbolj približali obfianom, saj že danes
vsak sedmi krajan, tako ali drugače, sodeluje v sa-
moupravljanju. bodisi na terenu, ali pa tam, kjer je
zaposlen.-

- To je torej približevanje samoupravtjanja kraja-
nom''

»Brez dvoma! Treba bo najprej oceniti družbenoe-
konomski odnos do drugih organizacij in ludi orga-
nizacij združenega dela. Kraievna skupnost v zdajšnji
obliki, skorajda ni veC sposobna, da bt lahko n«po-
aredno odločanje - zaradi velikafl« tom&*£ni*t¥)*~:
takd približaia njltravlm žel|am in pomtoam. Tto* »
krajani žele

- Ne gre torefza "razparceliranje"?
-Sploh ne! V javni razpravi. ki jo imamo nafirtova-

no tja do januarja, se ne bi pogovarjali samo o mejah,
krajevnih skupnosti. Bistvo je namreč. da najdemo
skupni jezik za vse naše interese. Kajti več Ijudi več
v6! Se pravi, da ne gre za to ali bo iz sedanje krajevne
skupnosti nastalo tri. ali več novih, marveč za večje
uveljavljanje mnenj, za učinkovitejše reSavanje soro-
dnih problemov; to pa naj bi pripomoglo, da bi se
lahko slehemi krajan bolj uveljavil, da bi se njegov
gtas bolj sližat»

- Tu in tam je sliSati tudi kakšno pikro na ta rovaš?

»Ob preobrazbi se bodo morale tudi organizacije
Zveze komunistov bolj zavzeti; ne le za prepričeva-
nje, marveč predvsem za tolma^enje potrebe po ta-
kem, bolj neposrednem samoupravljanju na vseh
ravneh, od hiSnih svetov do uličnih odborov S2DL in
drugih organizacij.-

I. AUSEC


